
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 4 0  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 17.12.2020 г. 

Днес,  17.12.2020 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе извънредно 

заседание на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, Милка Христова, Малина Едрева, д-р Веселин Милев, 

Михаил Паргов, Албена Кръстева, Яна Тодоранова. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение. 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 

Поради предстоящата тежка сесия на СОС и с цел процесуална икономия, както и 
дългата дискусия от вчерашното заседание за предоставяне на топъл обяд в 

условията на пандемията от Ковид-19, д-р Койчев предлага да се гласува „ан 

блок“ за точки от 1 до 6 включително, като се гласува доклада на водещата 

комисия по финанси и бюджет.  

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 



Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р Койчев изчита текста на доклада на водещата комисия. 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16235/16.12.2020 г. относно даване 

на съгласие за кандидатстване на район „Триадица“ – СО с проектно предложение 

по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по 

Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от 

COVID-19“ на Оперативна програма за храни и/или основно материално 

подпомагане и определяне на дейността по предоставяне на топъл обяд като 

местна дейност по смисъла на Закона за публичните финанси 

Комисията подкрепя доклада, като се присъединява към доклада на водещата комисия 

по ФБ, а именно:  
Проектът за решение да добие следния вид: 
 
1.Дава съгласие на район „Триадица“-СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-
5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 
 
2.Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 
 
3.Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Триадица“ – СО. 
 
4.При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Триадица“. 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 



М. Христова – за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
 
 
По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16259/16.12.2020 г. относно 

определяне на дейността по предоставяне на топъл обяд като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси и даване на съгласие Столична 

община-  район „Илинден“, да кандидатства с по Операция BG05FMOP001-5.001 
„3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, финансирана от 

Оперативна програма за храни и/или основно материално подпомагане 

 
 
Комисията подкрепя доклада, като се присъединява към доклада на водещата комисия 

по ФБ, а именно:  
Проектът за решение да добие следния вид: 
 
1.Дава съгласие на район „Илинден“-СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-
5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 
 
2.Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 
 
3.Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Илинден“ – СО. 
 
4.При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Илинден“. 
 

 
 

Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 



Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
 
 
По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16274/16.12.2020 г. относно 

кандидатстване по процедура BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на 

пандемията от COVID-19“,  от страна на СО-  район „Изгрев“ 

Комисията подкрепя доклада, като се присъединява към доклада на водещата комисия 

по ФБ, а именно:  

Проектът за решение да добие следния вид: 

 

1.Дава съгласие на район „Изгрев“-СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-
5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

 

2.Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

 

3.Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Изгрев“ – СО. 

 

4.При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Изгрев“. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 



Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
  

 

По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16317/16.12.2020 г. относно даване 

на съгласие за кандидатстване на район „Средец“ – СО с проектно предложение 

по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по 

Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от 

COVID-19“ на Оперативна програма за храни и/или основно материално 

подпомагане и определяне на дейността по предоставяне на топъл обяд като 

местна дейност по смисъла на Закона за публичните финанси 

Комисията подкрепя доклада, като се присъединява към доклада на водещата комисия 

по ФБ, а именно:  

Проектът за решение да добие следния вид: 

 

1.Дава съгласие на район „Средец“-СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-
5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

 

2.Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

 

3.Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Средец“ – СО. 

 

4.При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Средец“. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 



 
Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
 

По т. 5 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16318/16.12.2020 г. относно 

определяне на дейността по предоставяне на топъл обяд като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси и даване на съгласие СО -  район 

„Слатина“, за кандидатстване по Оперативна програма за храни и/или основно 

материално подпомагане по Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в 

условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по процедура за директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

Комисията подкрепя доклада, като се присъединява към доклада на водещата комисия 

по ФБ, а именно:  

Проектът за решение да добие следния вид: 

 

1.Дава съгласие на район „Слатина“-СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-
5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

 

2.Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

 

3.Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Слатина“ – СО. 

 

4.При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Слатина“. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 7 



За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 

По т. 6 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16320/16.12.2020 г. относно даване 

на съгласие за кандидатстване на район „Красно село“ - Столична община, да 

кандидатства с проект по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ по операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 - Топъл обяд в условията 

на пандемия от COVID-19“, финансирана от Оперативна програма за храни и/или 

основно материално подпомагане и определяне на дейността по предоставяне на 

топъл обяд като местна дейност по смисъла на Закона за публичните финанси и 

осигуряване на заемообразно финансиране от бюджета на район „Красно село“-
СО за неговото реализиране 

 

Комисията подкрепя доклада, като се присъединява към доклада на водещата комисия 

по ФБ, а именно:  

Проектът за решение да добие следния вид: 

 

1.Дава съгласие на район „Красно село“-СО, да кандидатства по Оперативна програма 
за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-
5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

 

2.Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

 

3.Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Красно село“ – СО. 

 



4.При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Красно село“. 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 

 

По т. 7 от дневния ред: Разни. 

Яна Тодоранова – Благодаря за предложената среща между Коледа и Нова година. 

Справките, които получихме от общинските болнични заведения, бяха по-скоро 

алармиращи и един кратък разякнителен разговор би бил полезен. Като нови общински 

съветници в течение на месеците се запознавам с различни ситуации в области, 

свързани със здравеопазване и социална политика. Аз отидох на място да видя Девот 

ДКЦ в кв. Орландовци. Сигурна съм, че има две ДКЦ, които трябва да обсъдим и да 

видим какво да направим, особено в пандемични времена. Какво общинско и болнично 

обслежване предлагаме в другите части на София. Например Орландовци е квартал с 

над  40 000 души население, нямат алтернатива, нямат и добър транспорт. Моля 

колегите да помислят по темата, сигурна съм, че всеки има своята позиция, сигурно 

знаете е повече от мен.  

Д-р Койчев – Много е добре, че проявявате интерес. Но когато проявяваме интерес, не 

е необходимо да откриваме топлата вода. Няколко неща не бяха верни в тази 

констатация – първо, районът не разчита на това ДКЦ. Това не ДКЦ, а МЦ. Много 

отдавна се борим с този проблем. След Нова година ще ви предложим и трайно 

решение. Там има един много добре развит частен център, в който жителите на 

Орландовци получават съвсем адекватна доболнична помощ, както и специализирана 

извънболнична помощ. Много от активно работещите не ползват ДКЦ-та по 

местоживеене, а по-близо до работните си места. Не мога да се съглася с констатацията, 



че са лишени от помощ или имат трудни транспортни връзки. Това са донякъде 

клиширани твърдения. Относно срещата – ще я направим. Също не мога да се съглася, 

че ситуацията с апаратурата е алармираща. Тя е по-скоро реалистична, дори в някои 

лечебни заведения и оптимистична. В противен случай нямаше да имат съответното 

ниво на компетентност и разрешение за дейност. А във връзка с Ковид-пандемията и че 

имаме повишени потребности – имаме. Трябва да вземем общополитически решения, 

че закупувайки апаратура на килограм, след това да остане неизполвана. Съответно ще 

тежи на съответното лечебно заведение като поддръжка, амортизационни отчисления и 

т.н. Смятам, че до момента съумяваме този баланс да го държим. Вън от съмнение е, че 

има амортизирана апаратура, това е постоянен процес на подмяна, но не бива да се 

фиксираме върху това. Относно качеството на медицинската услуга – това е проблем, 

който е общовалиден за цялата държава. Това са компексни проблеми – демографска 

структура на населението, на медицинското съсловие – лекари и медицински 

специалисти. Това са социално-икономически проблеми, които много трудно 

комисията може да ги реши. Приемам с удовлетворение, че г-жа Тодоранова се 

интересуват от проблемите и ще използвам случая да ги ангажирам още повече, за да 

можем да излезем от ситуацията на политическо говорене и да преминем към действие. 

М. Паргов – Да твърдите, че понеже има частен медицински център в Орландовци, това 

решава проблема на хората там, не е ... 

Д-р Койчев – Ние сме положили толкова много усилия по тази тема, колкото някой 

дори не си представя. Разбирам загрижеността ви, но не поставяйте въпроса така, сякаш 

нищо не е свършено. 

М. Христова – Това е един от проблемите, по който съм отделила най-много време. С 

неудовлетворение ще кажа, че до настоящия момент не сме намерили решение. Това 

МЦ заслужава много сериозно внимание. Не е лошо Бистра да събере всички решения, 

заседания, на които са предлагани решения за това МЦ, за да ги имаме предвид тогава, 

когато вземаме решение за неговата съдба. Относно неговата необходимост на 

здравната карта на София, наличието на частно МЦ не може да замести наличието на 

общинското. Там са разположени джи-питата, за които нямаше алтернатива. Но това е 

много дълъг разговор. 

Д-р Койчев – Това така наречено частно ДКЦ е групова практика, организирана, те 

работят също с Касата и не натоварва финансово жителите на района. Г-н Паргов, не 

съм реагирал емоционално, а рационално. Когато сме положили труд и сме стигнали до 

някакви решения, затова съм реагирал така. Извинявам се, ако съм засегнал някого.  

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 09.20 часа. 

Протоколът е изготвен на 17.12.2020 г. 
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